
                                                 Odense, den 02. oktober 2023 

 
 

Referat skolebestyrelsesmøde – tirsdag den. 10. oktober 2023, kl. 19.00-21.00 
Afbud: Rie, Dan, Kirsten, Morten O (på teams) 
Ordstyrer og kage i dag: Leon 

 
 
kl. 19.05: Nyt fra elevrådet: 

Velkommen til de nye deltagere fra elevrådet – formand Andrea 9.B, næstformand Jonina 6.A, og næstformand 
Mads 6.B. Elevrådet har drøftet evaluering af ungemiljøet – svar kan afleveres i postkasse på kontoret, samt en 
drøftelse af aflevering af mobiltelefoner fra morgenstunden,- 9. klasser savner dem, resten synes det er OK. 
Lærerne skal også vurdere, derefter træffes der afgørelse om forsøget skal fortsætte. Senere skal elevrådet  drøfte  

indhold i bånd.  
 

 

kl. 19.15 Godkendelse af referat fra mødet i september 2023: 
 Referatet godkendt og underskrevet 
 

kl. 19.25 Brev fra Rådkvinden vedr. Taskforcens anbefalinger vedr. skærmtid  AA 

 Sendt den 20. september 2023 
Anbefalinger om skærme er sendt ud tidligere. Chromebooks 4.-5.-6. årgang, derefter ”Bring Your Own device”. 
Det var meget hurtigt at skærme ikke var velkomne i skolen. Hvor blev bøgerne af? En lille drøftelse for og imod 
skærme/computer i klasserummet. Husk kritisk tilgang til brugen af skærm. 

 

kl. 19.55 Revision af principper for mobile enheder 
 ”Lad barnet være barn”, Ure og mobiltelefoner i tasken til de bliver hentet. Reglerne bliver revideret, det bliver lige 

taget op i SFO-personalemødet, som måske ofte vil være dem der konfronteres af forældre, der ikke er tilfredse 
med beslutningen. Revideres til næste møde.   

 

       

kl. 20.30 Kort nyt:  
Personalenyt:  

 Ansættelse af ny lærer til 1. årgang: Camilla ansat pr. 1/11 
 Tilbagemeldinger (fra SB-medlemmer) fra forældremøder – bl.a. om Rema 1000: 
 Frokost på 15. min. er for lidt. Ultranyt i spisepausen er ikke godt – der skal bare samles op! 
 Adgang til Rema 1000 bør lukkes,  
 Lektier skal være ens – i teamet, Der vil blive snakket med lærerne, så elever og forældre kan se, når der er lektier 
 Fællesdage: Måske er vi ikke nok på tværs af årgange,  

MAN SKAL IKKE HAVE LEKTIER DER SKAL AFLEVERES på sådanne dage 
 

kl. 20.50. Evt. 
 Husk bevægelse i bånd – i ungemiljøet er der ikke bevægelse frem til jul. 

Husk at lave et årshjul – så datoer er tidligere ude. Eks.: Fællesdage, Krimiuge, Skolefest, Terminsprøver, Sidste 
skoledag …. MV 

 Hjemmeside revideres (Hvem): Skemaer, ringetider, ansatte, skal gøres mere levende 
 Hjemkaldelse af bøger – erstatningskrav? 
 Lektiecafe i SFO – mulighed for et lokale – et forældreønske? Der drøftes i SFO personalegruppen! 
 Toiletter – dårlige forhold – dårlige toilet vaner. Hvad gør vi ved det? Der er længe til Velfærdens Fundament
  
 
Punkter der er i proces: 
Skolerejser (Rie og Morten) 
Erhvervspraktik (Daimi) 
 
Punkter til kommende møder:  
Reviderede principper af mobile enheder 
Status på brug af bevægelse i undervisningen på Skt. Klemensskolen, 
Elevfravær og fri udenfor ferier 
Rema 1000 – drøftelse 
Parkeringsplads 

 
 

Referat v/Niels. 


